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Από το υπ’ αριθ. 23/ 99 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 456/99 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση οικονομικής ενίσχυσης του Μ.Σ. 
«Προμηθέας». 

 
       Σήμερα 27 Σεπτεμβρίου του έτους 1999 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στο Δημοτικό 
Διαμέρισμα Αγ. Βαρβάρας, στο κέντρο “Πλατάνια”, ύστερα από την με   ημερομηνία 
23-9-1999 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους 
συμβούλους, τους δημαρχιακούς  παρέδρους και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα 
άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ 410/95 (Δ.Κ.Κ.). 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 33  μελών βρέθηκαν παρόντα  27 μέλη. 
          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  

                                                                                                   Πάρεδροι 
1. Μ. Ποτουρίδης Μ. Γαβρίδης Χ. Μουτσιόπουλος 
2. Ι. Κουρουζίδης Κ.  Βαφείδης  
3. Δ. Ταχματζίδης Ν. Χαμαλής  
4. Κ. Πουλασουχίδης Α. Κεσίδης  
5. K. Aσλάνογλου Σ.  Παναγιωτίδης  
6. Α. Δελαβερίδης Π. Αγαθαγγελίδης  
7. Δ.  Πέτκος   Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Κ. Κόλβατζης   Πάρεδροι 
9. Ε.  Λελεκάκης   -------- 

10. Κ. Γκαβαϊσές    
11. Γ. Ουρσουζίδης    
12. Σ. Γεωργιάδης    
13. Ι.  Τριανταφυλλίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά   τη  συζήτηση  της  υπ’ αριθ. 451/99 
14. Π. Πιτούλιας απόφασης         προσήλθαν   οι   κ.κ.   Κ. Κόλβατζης   και  Ι.  
15. M. Σουμελίδης Ακριβόπουλος. 
16. Α. Ταραλάς 2) Κατά    τη   συζήτηση    της  υπ’  αριθ. 459/99  απόφασης 
17. Χ.  Σκουμπόπουλος αποχώρησαν οι  κ.κ. Χ. Σκουμπόπουλος, Χ. Γεωργιάδης, Β.  
18. Χ. Γεωργιάδης Γιαννουλάκης, Θ. Σιδηρόπουλος, Ε. Σοφιανίδης. 
19. Β. Γιαννουλάκης  
20. Λ. Τσαβδαρίδης  
21. Θ.  Σιδηρόπουλος  
22. Ε. Σοφιανίδης  
23. Ε. Λευκοπούλου  
24. Ι. Ακριβόπουλος  
25. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή  
26. Ε. Κουκουρδής  
27. Γ. Μανακούλης  
 



 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 6ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 9-9-99 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου που 
έχει ως εξής:  
 Με το αρ. πρ. 80/29-6-1999 έγγραφό του η Πρόεδρος του Συλλόγου Γονέων 
και Κηδεμόνων του Ειδικού Δημοτικού Σχολείου Βέροιας  μας γνωρίζει ότι ο εν 
λόγω Σύλλογος αδυνατεί να καλύψει τις αμοιβές του ειδικού θεραπευτικού 
προσωπικού του και ζητά από το Δήμο μας οικονομική υποστήριξη 2.000.000 δρχ., 
ποσό ανάλογο με αυτό που η Νομαρχία Ημαθίας δεσμεύτηκε να επιχορηγήσει το 
Ειδικό Σχολείο, προκειμένου να ξεπεραστεί το επικείμενο οικονομικό κώλυμα. 
 Σύμφωνα με τις διατάξεις του αρθρ. 262. παρ.1 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) "Με 
απόφαση του δημοτικού ή κοινοτικού συμβουλίου παρέχονται χρηματικές 
επιχορηγήσεις σε νομικά πρόσωπα δ.δ. που εδρεύουν στην περιφέρεια του Δήμου ή 
της Κοινότητας και αναπτύσσουν δραστηριότητες που εξυπηρετούν άμεσα τους 
κατοίκους της περιοχής μόνον εφόσον η οικονομική κατάσταση του Δήμου ή της 
Κοινότητας το επιτρέπει". 
 Στον προϋπολογισμό του Δήμου τρ. ε. και  στον Κ.Α. 212.5 "προαιρετικές 
επιχορηγήσεις σε αθλητικούς συλλόγους και σωματεία" έχει εξαντληθεί η πίστωση. 
 Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Συμβούλιο ν' αποφασίσει 
σχετικά.. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 
Δήμαρχος: Υπάρχουν 2 αιτήματα. Νομίζω ότι πρέπει να κάνουμε μία τροποποίηση 
του προϋπολογισμού . Να ενισχύσουμε τον σύλλογο των γονέων και κηδεμόνων του 
ειδικού Δημοτικού Σχολείου με το ποσό των 2.200.000 δρχ. για να καλύψει όλες τις 
ανάγκες του. 
Πρόεδρος: Κε Δήμαρχε απ' ευθείας δεν μπορεί να γίνει, μόνο μέσω συλλόγου 
μπορούμε να το κάνουμε βάσει τον κώδικα. 
Δήμαρχος: Πρέπει να ενισχυθεί ο σύλλογος γονέων και κηδεμόνων του ειδικού 
δημοτικού σχολείου γιατί είναι ιερός ο σκοπός. 
Πρόεδρος: Υπάρχουν ερωτήσεις; Όχι 
Τοποθετήσεις; 
Ουρσουζίδης: Είμαι πρόεδρος της σχολικής επιτροπής και θέλω να καταθέσω την 
εμπειρία μου από τα συμβούλια που κάναμε. Όντως υπάρχει μεγάλη ανάγκη να 
βοηθηθεί το σχολείο. Όλοι καταλαβαίνετε τους ειδικούς λόγους. Ο σκοπός είναι 
ιερός. 
Να ενημερώσω το σώμα ότι θα ενισχύσουν κι άλλοι Δήμοι του νομού μας το ειδικό 
σχολείο. 
Σκουμπόπουλος: Επισκέφθηκα το ειδικό σχολείο και είδα από κοντά τις 
δραστηριότητες που έχει. Ενημερώθηκα από τον σύλλογο γονέων και κηδεμόνων , 
από τους εργαζόμενους και τον κ. Ουρσουζίδη για τα πολλά προβλήματα που έχει. 
Θα πρέπει κάποτε να σταθούμε στο ίδιο το πρόβλημα και να μην το βλέπουμε μόνο 
οικονομικά. Τι γίνεται με το ειδικό σχολείο; Τι γίνεται με τα παιδιά με ειδικές 
ανάγκες; Τελειώνουν το ειδικό σχολείο και μετά που πάνε τα παιδιά αυτά; Από κει  
και πέρα τι φροντίδα δείχνει το κράτος; Στη συγκεκριμένη περίπτωση κράτος είναι το 
Υπ. Παιδείας. Σε παράνομη απόφαση θα οδηγηθούμε αν ενισχύσουμε ένα σύλλογο 
για να δώσει τα χρήματα εκεί. Να σταθούμε στο ίδιο το πρόβλημα. Να στείλουμε 
επιστολή στο Υπουργείο Παιδείας ν' αναλάβει εξ' ολόκληρου ή να εξαιρέσει από το 
νόμο του Πεπονή την πρόσληψη του προσωπικού, γιατί εκεί είναι το πρόβλημα. Δεν 
μπορεί το ειδικό σχολείο να προσλάβει προσωπικό. 
 Εδώ είναι η κα Δαμιανίδου μπορεί να μας μιλήσει, να μας πει ειδικότερα τα 
προβλήματα. Να μας πει πόσοι δάσκαλοι είναι εκεί και από πότε είναι απλήρωτοι. 



Πως πληρώνονται. Τι δυσκολίες υπάρχουν. Ποιος έχει την ευθύνη για τη λειτουργία  
του ειδικού σχολείου. 
 Ν' αναλάβουμε εξ' ολοκλήρου μέσα από μία δημοτική επιχείρηση και όχι με 
τη διαδικασία της ενίσχυσης συλλόγου, γι αυτή τη σχολική χρονιά και από την 
επόμενη να φέρουμε προ των ευθυνών τον Υπουργό Παιδείας. 
Δήμαρχος: Πρέπει να πούμε γιατί προέκυψε το θέμα αυτό και προσφεύγει ο σύλλογος 
στο Δ.Σ με το αίτημα για τα 2.000.000 δρχ. Η Ν.Α. περιόρισε σημαντικά τη 
χρηματοδότηση που δίνει σ' αυτόν τον σύλλογο. Γιατί ο κ. Σκουμπόπουλος, που είναι 
ειδικός σύμβουλος του Νομάρχη, δεν εισηγείται στον Νομάρχη να κάνει έγγραφο 
στον Υπουργό για να βγάλει πιστώσεις και μεταβιβάζει το μπαλάκι στο Δήμο; 
 Του υπενθυμίζω ότι έδωσε μάχη για τις κυκλοφοριακές ρυθμίσεις και τις 
δαγκάνες , που θα προστάτευαν τους πεζόδρομους, τις διαβάσεις και τους χώρους 
στάθμευσης για τα ΑμΕΑ και δεν πέρασε η απόφαση. Η υποκρισία έχει και όρια. 
Πρόεδρος: Δευτερολογίες 
Σκουμπόπουλος: Ας έρθει η κα Δαμιανίδου να μας πει τα προβλήματα. Σταθείτε στα 
πραγματικά προβλήματα και μην κρύβεστε πίσω από το δάχτυλό σας. Όσο για το 
ειδικός σύμβουλος, θα ήθελε    ο Δήμαρχος να μ' έχει αυτός ειδικό σύμβουλο αλλά 
δεν τα κατάφερε. 
Ουρσουζίδης: Καλούμαστε ν' αποφασίσουμε για ένα ζήτημα το οποίο έχει κυρίαρχο 
το αίσθημα της αλληλεγγύης σε κάποια παιδιά και σε κάποιους γονείς οι οποίοι 
υφίστανται τις δοκιμασίες αυτές μέσα στο ίδιο τους το σπίτι. Θα ήθελα να 
καυτηριάσω την εκμετάλλευση πολιτικής σκοπιμότητας από πλευράς του κ. 
Σκουμπόπουλου. 
Δήμαρχος: Τα 2.200.000 δρχ να δοθούν στον μορφωτικό σύλλογο του Προμηθέα με 
τροποποίηση του σχετικού προϋπολογισμού ώστε να ενισχυθεί από το αποθεματικό η 
πίστωση του κωδικού που αφορά τις ενισχύσεις των πολιτιστικών φορέων. 
Σκουμπόπουλος: Να γίνει κάλυψη της δαπάνης μέσω μιας δημοτικής επιχείρησης   
Δήμαρχος: Βάλτε το σε ψηφοφορία. έχουμε αρνητική πρόταση, εγώ δεν θέλω ν' 
ανοίξω πόλεμο με τη Ν.Α. 
Πρόεδρος: Περαιώθει η συζήτηση. Θεωρώ ότι κάποια στιγμή το Δ.Σ. θα έπρεπε και 
πρέπει ν' ασχοληθεί με τα ζητήματα που έχουν σχέση με τη λειτουργία του ειδικού 
Σχολείου Βέροιας και τα ιδιαίτερα προβλήματα που έχει ο Σύλλογος Γονέων και 
Κηδεμόνων. Θέλω να πιστεύω ότι πολύ σύντομα θα μας δοθεί η ευκαιρία, έχοντας 
θέμα στην ημερήσια διάταξη , να κουβεντιάσουμε γιαυτά τα προβλήματα  και ν' 
ανιχνεύσουμε λύσεις από κοινού.  
 Ωστόσο θεωρώ περαιωμένη τη συζήτηση επί του συγκεκριμένου αιτήματος, 
γιαυτό κα Δαμιανίδου δεν σας δίνω  τώρα το λόγο αλλά θα τον έχετε σε μία ειδική 
συνεδρίαση του Δ.Σ. με ειδικό θέμα για τη λειτουργία και τα ζητήματα που 
απασχολούν τον σύλλογο.  
 Επί της αντιπροτάσεως του κ. Σκουμπόπουλου, ποιοι συμφωνούν; 

 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 10 σύμβουλοι: 
Χ. Σκουμπόπουλος, Χ. Γεωργιάδης, Β. Γιαννουλάκης, Λ. Τσαβδαρίδης, Θ. 
Σιδηρόπουλος, Ε. Σοφιανίδης, Ε. Λευκοπούλου, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσαμήτρου – 
Καραχατζή, Ε. Κουκουρδής. 
 Πρόεδρος: Επί της προτάσεως του Δημάρχου, ποιοι συμφωνούν; 

 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 17 σύμβουλοι: 
Μ. Ποτουρίδης, Ι. Κουρουζίδης, Δ. Ταχματζίδης, Κ. Πουλασουχίδης, Κ. Ασλάνογλου, 
Α. Δελαβερίδης, Δ. Πέτκος, Κ. Κόλβατζης, Ε. Λελεκάκης, Κ. Γκαβαισές, Γ. 
Ουρσουζίδης, Σ. Γεωργιάδης, Ι. Τριανταφυλλίδης, Π. Πιτούλιας, Μ. Σουμελίδης, Α. 
Ταραλάς, Γ. Μανακούλης. 



 Το Δ.Σ μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 9-9-99 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου.   
2.- Τις προτάσεις του Δημάρχου και του κ. Χ. Σκουμπόπουλου. 
3.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
4.- Την ανάγκη τροποποίησης του προϋπολογισμού του Δήμου έτους 1999   για    την 
ενίσχυση ανεπαρκούς πίστωσης. 
5.- Τις διατάξεις των άρθρων 106, 171 και 262 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.)  ως και 
αυτές του άρθρου 8 του από 17/5-15/6/59 Β.Δ «περί οικονομικής διοικήσεως και 
λογιστικού των Δήμων και κοινοτήτων». 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 

 Α) Τροποποιεί τον προϋπολογισμό του Δήμου έτους 1999  ως εξής: 
Μεταφέρει από το Αποθεματικό Κεφάλαιο 511 ποσό 2.200.000 δρχ. και ενισχύει την  
πίστωση με Κ.Α. 212.5 «Προαιρετικές επιχορηγήσεις σε αθλητικούς οργανισμούς και 
σωματεία» με αντίστοιχο ποσό. 

Β) Εγκρίνει την οικονομική ενίσχυση του Μορφωτικού Συλλόγου 
«Προμηθέας» με ποσό 2.200.000 δρχ.. 
 Γ) Ψηφίζει ποσό 2.200.000 δρχ. σε βάρος της πίστωσης με Κ.Α 212.5 
«Προαιρετικές επιχορηγήσεις σε αθλητικούς οργανισμούς και σωματεία» του 
προϋπολογισμού του Δήμου έτους 1999   για να διατεθεί στον παραπάνω σύλλογο. 
 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό    456/1999 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
 Μ. Ποτουρίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 I.  Kουρουζίδης Χ. Γεωργιάδης 

 Δ.  Ταχματζίδης Β.  Γιαννουλάκης 
ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Κ.  Πουλασουχίδης Λ. Τσαβδαρίδης 

 Α. Δελαβερίδης Θ. Σιδηρόπουλος 
 Δ.  Πέτκος Ε.  Σοφιανίδης 
 Κ. Κόλβατζης Ε. Λευκοπούλου 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Ε. Λελεκάκης Ι.  Ακριβόπουλος 
 Κ. Γκαβαϊσές Μ.  Τσαμήτρου-Καραχατζή 
 Γ. Ουρσουζίδης Ε. Κουκουρδής 

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ  ΤΑΡΑΛΑΣ Σ. Γεωργιάδης Γ.  Μανακούλης 
 Ι. Τριανταφυλλίδης X. Μουτσιόπουλος 
 Π.  Πιτούλιας   
 Μ. Σουμελίδης   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια 13-10-1999 

Ο Αναπληρωτής Δημάρχου 
 
 

ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ ΤΑΧΜΑΤΖΙΔΗΣ 
 


